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Ministerie van Volksgezondheid, N
Hy Welzijn en Sport Zorguerzekeraars

Verslag PO VWS-ZN op donderdag 9 juli 2020 van 13.00 - 14.00 uur

Locatie: Webex

Namens ZN:

1. Opening

2. Korte kennismaking
- Het overleg start met een korte kennismaking. Het is het eerste PO voor zowel

BEE als is sinds gisteren toegevoegd aan de directie

van ZN vanwege tijdelijke vervanging "

3. Verslag PO DGCZ-ZN 13 mei 2020 (bijlage 1)
- Verslag van 13 mei is vastgesteld.

4. Mededelingen & actualiteiten

CB-regelingen corona

De regeling continuiteitsbijdrage is voor de ziekenhuizen en wijkverpleging afgerond.
Ook de GGZ is deze week afgerond. Vanwege het GGZ-model, was het ontwikkelen van

de continuitshijdrage in deze sector het meest lastig. ZN geeft aan dat ze de komende

maanden waarschijnlijk nog wel wat hobbels tegenkomen bij de uitvoering van de CB-

regelingen. VWS geeft aan dat ze de aandacht voor de wachtlijsten positief vinden en

mooi dat ook GGZ aanbieders zich ook kunnen vinden in de regeling. VWS spreekt ook

dank uit voor de enorme prestatie die geleverd is bij MSZ. Ook VWS is bezig met de

uitwerking, zo loopt er een onderzoek naar de inkomstenderving en heeft VWS belofte

aan NFU gedaan om gesprek met OCW te initiéren. ZN geeft aan dat hij hoopt dat

partijen inzien dat wanneer zorgstelsel onder stress werkt, je het ook in ‘vredestijd”
met rust moeten laten en gen grote stelselveranderingen doorvoeren.

Proces contourennota

Naar aanleiding van vorige PO het EEEZN

procesmatig bijgepraat over de Contourennota. Er is aangegeven dat door de

coronacrisis de Contourennota niet voor de zomer komt, maar dat we nu koersen op

het uitbrengen in het najaar en dat er na de zomer een consultatieronde voorzien is.

Volgende week is de eerste sessie over de contourennota met nieuwe minister Van Ark.

Er wordt vooral gekeken naar wat moet nog beter kan binnen het huidige stelsel en hoe

je dit kan bewerkstelligen.

Proces houtskoolschets acute zorg

Op 3 juli heeft VWS de houtskoolschets acute zorg aangeboden aan de TK.

VWS geeft aan dat de houtskoolschets acute zorg is bedoeld als een discussiestuk. De

consultatie loopt tot 1 november. Proces is gestart onder Bruno Bruins, door zijn

vertrek en corona is proces ander dan voorzien verlopen. Martin van Rijn heeft

aangegeven dat hij het belangrijk vond de houtskoolschets nog uit te sturen voor zijn

vertrek, om de discussie te starten. Het idee is uit alle discussies en consultaties een

rode draad te vinden en die op de houtskoolschets leggen. Wat het vervolgproces lastig
maakt is dat we nu niet goed overzien hoe politieke landschap eruit ziet in

december/januari.
ZN geeft aan in februari door middel van 2 sessies input te hebben geleverd en het

daarna heel lang stil is geweest. Zij waren verrast dat er opeens een document lag.
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Daar zou volgens ZN een stap tussen hadden gemoeten. VWS geeft aan dat dit ook

niet de bedoeling was, komt door vertrek Bruno Bruins en corona. Aan de andere kant

was het ook niet de bedoeling om geheel gedragen stuk te sturen en document af te

stemmen met iedereen die input heeft geleverd. ZN wil vooral duidelijk maken dat er

tussen ZN en VWS een verschil was in het beeld van het proces. VWS wil wel kijken of

we hier lessen uit kunnen trekken, straks bij contourennota en nota ouderenzorg lopen
we tegen hetzelfde aan. Vooraf goed duidelijk maken hoe we proces zien.

Update vergezicht GGZ

ZN deelt kort de stand van zaken over vergezicht GGZ. ZN wil gezien de grote vraag

naar GGZ dat er goed gekeken wordt naar wie echt GGZ-zorg nodig heeft. VWS geeft
aan dat ZN in gesprek is met[EEEom input leveren voor de visie op het ggz-

zorglandschap van Blokhuis. Advies ZN: maar niet veel verschillende dingen belangrijk
voor de sector als je de wachtlijsten echt wilt aanpakken.

Bestuurlijk_overleg risicoverevening

Gisteren was het bestuurlijk overleg risicoverevening. Zorgverzekeraars zitten

vanavond bij elkaar om te spreken over het unaniem afzien van gebruik van de

catastroferegeling. Er worden verschillende opties uitgewerkt en er zal op korte termijn
weer een directeurenoverleg plaatsvinden.

Financieringsopties IC-capaciteit
ZN heeft een mail gestuurd over de bekostiging van opschaling IC capaciteit naar 1350 en

1700. Er was deze week wat verwarring over de mail en het inplannen van de afspraak. ZN wil

hier graag in samenspraak met VWS én NZa over spreken. ZN is bang dat ze de IC bedden wel

moeten bekostigen via de Zvw, maar dat ze niet via de inkoop kunnen sturen op doelmatigheid
en het gebruiken van resources. VWS geeft aan doelmatigheid ook belangrijk te vinden. ZN

geeft aan dat de huidige wijze van bekostigen (tarieven per verpleegdag) niet automatisch

zorgt voor meer capaciteit. Dat zou je dan meten doen door bijvoorbeeld een opslag op het

tarief. VWS geeft aan dat ze nog verschillende bekostigingsopties aan het uitwerken zijn. Hoe

komt het geld er en hoe gaat het naar de juiste ziekenhuizen. Hoe dan we dat op zo’n manier

dat opschaling er komt en ook nog op een doelmatige manier. ZN geeft aan dat de opschaling
van de ELV dan ook meegenomen zou kunnen worden. VWS geeft aan dat het beter zou zijn
om eerst no de klinische en verpleegbedden mee te nemen, alvorens te kijken naar ELV.

VWS vraagt in hoeverre zorgverzekeraars betrokken zijn bij uitwerking IC opschalingsplan. ZN

geeft aan dat ze wel betrokken zijn, maar waarschijnlijk minder actief dan VWS denkt. Er wordt

een afspraak gemaakt tussen VWS, NZa en ZN om hier verder over door te praten.

Cohortbedden (betaling facturen)
ZN wil deze of begin volgende week een brief sturen over dat zij van mening zijn dat

zorgverzekeraars niet aan de lat staan voor betaling facturen cohortbedden wanneer er geen

besluit in ROAZ verband is genomen. Dat heeft ZN al eerder mondeling aan VWS meegedeeld.
DGCZ geeft aan dat ze op werkbezoek in Maastricht was deze week en dat daar de verzekeraar

wel zal betalen. ZN denkt dat dit gaat over andere bedden dan in het MECC. VWS doet oproep
om te kijken of we dit niet op andere manier kunnen aanpakken dan het versturen van een

brief. Deze posten staan ook op ‘het lijstje van [BEEZ] zouden we dit niet integraal moeten

bezien. ZN geeft aan dit zij dit niet gaan betalen, deze bedden zijn op eigen initiatief ingericht.
ZN geeft aan dat ze ipv een brief een mail sturen met daarin de argumenten waarom ze vinden

dat ze hiervoor niet aan de lat staan.
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buiten verzoek
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9. Stand van zaken aanspraak paramedische zorg voor COVID-19 patiénten

Op dinsdag 7 juli heeft het Zorginstituut Nederland het advies ‘paramedische zorg voor

patiénten met ernstige Covid-19’ opgeleverd aan VWS. Hierover kunt u het volgende melden:

- Het advies is onder grote tijdsdruk tot stand gekomen, zodat patiénten zo spoedig mogelijk

gebruik kunnen maken van deze paramedische zorg. Het betreft een tijdelijke aanspraak

(vooralsnog voor de duur van 1 jaar) die via de voorwaardelijke toelating zal verlopen.
- Het Zorginstituut heeft bij de totstandkoming van het advies met ZN en de NZa afgestemd
over de uitvoerbaarheid van het voorstel.

- ZN heeft daarbij een praktische oplossing aangedragen die het mogelijk maakt dat de

aanspraak op korte termijn geimplementeerd kan worden in de declaratiestromen. Normaal

gesproken dienen de declaratiesystemen aangepast te worden, en dat is op de zeer korte

termijn lastig, maar ZN stelt voor om aan paramedici te vragen deze specifieke declaraties

enige tijd ‘vast te houden’. Dat geeft ruimte om de benodigde wijzigingen alsnog door te

voeren, terwijl de zorg reeds kan worden gestart.
- U kunt aangeven ZN zeer erkentelijk te zijn voor deze pragmatische opstelling.

VWS: we zijn heel blij dat jullie flexibel zijn in verruiming aanspraken.

Coulancebeleid: kunnen we buiten vergadering nog afspraak kunnen maken voor gezamenlijke

woordvoering.

buiten verzoek


